
PLENARI 29/06/2022 
 
Data: 29/06/2022 Lloc: Híbrida  Hora inici:11:00 h Hora final: 13:00 h 

Membres assistents Sindicat 

David Sánchez Solbes (President del Comitè)  CCOO 

Esther Alòs García (Secretària del Comitè)  UGT 

Anna Morist Yagüe CCOO 
Mònica Grau Sánchez-Fortuny  CCOO 
Juan Montesinos Andrade  CCOO 
David Soler Moreno  CCOO 
Almudena Merino Palomar  CCOO 
Adrià Herbera Luna CCOO 
Marta Ramírez Hidalgo CCOO 
Sarai Sabaté Díaz CCOO 
Mireia Hernández Ascanio CAU 
Domènec Martín Gambín  CAU 
Meritxell Concha León CAU 
Andreu Pompas Alcaraz  CAU 
Sergi Perallón Sopena  UGT 
Josep Reyné Vergeli  CGT 

Alejandra Delprat Obeaga CGT 
Mercedes Márquez Martínez  CGT 
Rafael Moraira Reina (delegat sindical) CCOO 
Toni  Esteban Carrillo (delegat sindical)  CCOO 
Ernesto Asenjo Sosa (delegat sindical)  CCOO 
Lorena Noya Escribano (delegada sindical) CCOO 
Jennifer Barrero Victorio (delegada sindical)  CCOO 
Membres excusats  

Aída Pinazo Gutiérrez UGT 
 
Ordre del dia 

0.Actes 

1.Negociadora ordinària 31/05 

2.Negociadora de Teletreball 08/06 

3.Delegades de prevenció 

4.Accés a concursos interns 

5.Comissió SLIPi  

6.Comissió de TICs 

 7.Torn de paraula: punt tècnics de laboratori grup 1 

 
 
__________________________________________________________________________ 
  



0-Actes 
 La Secretaria explica que s’ha enviat un correu amb els enllaços de les actes d’ abril i maig que 
s’han d’ esmenar. En les dues setmanes posteriors quedaran tancades. 
 
 
1-Negociadora ordinària 31maig del 2022 
 
El president explica que es va tractar el tema de Cap 6 ( tres punts que no es van resoldre a la 
comissió tècnica) i l’ addenda d’acord dels tècnics de laboratori que s’ havia de signar i la 
proposta del Comitè de la estructuralitat dels indefinits no fixes de finançament 0% UAB.  
 
A continuació dona la paraula al company de CCOO perquè faci l’exposició del tractat al punt de 
capítol 6. 
  
1-De Capítol VI es tracta: 
a)  la equiparació retributiva de les places que havien resultat de l’Àrea d’ Estructures com a 
funcionaritzables (5 persones treballadores)  
b)Actualització del complement del lloc de treball (CLT) del personal finançat amb pressupost 
específic en el moment que es produís un canvi de projecte a partir de la signatura de l’acord de 
regularització del personal no fix. 
c) Anàlisi individualitzat de tot el personal finançat amb pressupost específic. 
 

a)No es poden funcionalitzar les persones i seguiran ocupant la plaça per interinatge. El 
sou base corresponent a la categoria dins l’escala funcionaria que s’ha atorgat a aquestes 
places es mes gran que el que perceben les treballadores que actualment n’ocupen el lloc 
de treball. S’ha demanat a gerència que es compensi el sou de les treballadores per tal 
que arribin a la retribució “real” de la plaça. 
No vàrem trobar el punt d’ acord en el aquest punt. 

 
b) A qualsevol TSR finançat amb pressupost específic, quan canvia de projectes s’ hauria 
de canviar el CLT Q pel L (si és d’àmbit de laboratori) o el O (si no és d’àmbit de laboratori) 
i des de Gerència diuen que si no hi ha un canvi de feines no s'aplica. No es recull això en 
l’ acord (canvi de feina) i tenim un greu desencontre aquí. 

 
c) A les persones treballadores que no tenen plaça no es vol analitzar des de Gerència. El 
canvi de la Q a la L és el que han fet directament sense fer cap anàlisi i des del Comitè es 
recorda que set de cada deu persones al fer l’ estudi dels 152 llocs estructurals no estaven 
ben classificats. 
Hi ha una denúncia a inspecció de treball i per tant no hi ha més diàleg. Si des del Comitè 
es treu aquesta denuncia podríem tornar a parlar. 

 
2-Firma de l’ acord d’assignació d’especialitats al personal tècnic de laboratori: Ahir encara no s’ 
havia signat per unes esmenes pendents. En breu es passarà a signatura. 
 
3- El president informa que fa unes setmanes va registrar la proposta del Comitè que proposa 
estructuralitzar a tot el personal indefinit no fix del 0% UAB. Aquesta proposa que tot el personal 
indefinit que estigui subjecte a finançament de projectes, convenis, etc,, passi a incorporar-se a 
un pool de recerca, que estigui finançat per la gerència a través d’aportacions directes del 
mateixos projectes.  
L’objectiu principal de la proposta resideix en què el personal tingui garantia de permanència a 
la universitat, tot i que tingui mobilitat entre projectes, segons les necessitats de recerca fixades 
per la mateixa vicegerència, no per responsable del projecte com fins ara. 
 
Aquesta proposta es porta treballant fa uns quants mesos, i ara coincideix en bona part en les 
línies fixades per la nova reforma laboral, que ha introduït canvis rellevants al Estatut dels 
Treballadors. 
 
La valoració per part de Gerència va ser bona, però no tant per part dels PDI. Esperem resposta 
la propera negociadora. 
 



Del CAU pregunta quants LG4 hi ha ara i es diu que son administratius ara mateix. Es important 
saber quines cotitzacions s’estan fent perquè això a la llarga és el que interessa ala persona 
treballador ( el funcionari té menys retencions i fer una comparativa). 
 

2.Negociadora de Teletreball 08/06 

El president informa que tot i avançar força en els documents a negociar, a dia d’avui encara 
seguim encallats en alguns temes:  

Flexibilitat horària en jornades de teletreball: A part de la flexibilitat del propi horari, seguim 
insistint en aconseguir una flexibilitat superior a la jornada teòrica. Hem proposat una jornada de 
9 hores diàries, i vista la negativa de la gerència, la darrera proposta la vam fixar en 8 hores 
diàries. Les jornades en modalitat s’han de registrar via fitxatge perquè hi ha un Decret estatal 
que ho regula. 

Accés a la modalitat de teletreball: Tots els col·lectius han d’ estar inclosos. Tot el personal 
seguirà el mateix procediment per acollir-se a la modalitat de teletreball (inclosa la formació), 
però s’establirà dos opcions, la primera serà per aquest personal que pugui realitzar jornades de 
teletreball amb caràcter regular i la segona, per aquells personal que només pugui accedir en 
caràcter no regular (períodes durant l’any).  

Les possibles denegacions d’accedir a la modalitat de teletreball, seguiran el mateix procediment, 
tractant-se a la comissió paritària de l’acord, integrada per la gerència i per la Junta i el Comitè. 
Aquesta tindrà potestat per corregir la denegació, un cop estudiï el cas. 

Teletreball fins a 5 dies per a persones que es reincorporen d’una malaltia greu. Des del Comitè 
defensem que aquesta via ha d’estar oberta en casos molt concrets i amb malalties greus. Com 
que l’ Acord no ho regula llavors ho fan en funció del criteri de Personal i no del metge. Es farà 
una moratòria per poder fer els cursos de teletreball d’ inici degut que provenen d’una llarga 
malaltia.  

Des de CCOO incideixen en que s’ha d’incloure la priorització del teletreball dins l’aplicació de 
l’acord de malalties greus i també per persones d’ especial sensibilitat. 

Acord de jornades continuades: Va lligat a la resta d’acords. L’objectiu es consolidar amb caràcter 
definitiu l’acord, ja que tant el personal com la gerència  En general el personal està content amb 
aquest nou horari. 

 

3.Delegades de prevenció 

Les delegades es queixen de la indefinició de l’ informe mèdic de quan es posen “evitar 
desplaçament” no s’interpreta igual des de Personal, que des de delegades de prevenció i varia 
en funció del col·lectiu al que pertany la persona. 

També expliquen que no se les informa dels accidents que hi ha al Campus quan l’ empresa està 
obligada per llei a transmetre la informació.  S’ha demanat que es faci un informe quan hi ha un 
accident greu i es revisi i actualitzi el PNT d’accidents 

Arran de la denuncia s’ha obligat a la empresa a fer simulacres i a planificar les avaluacions 
pendents.  

Es va revisar  el PNT de mesures correctores per obligar a les persones implicades a retornar-lo 
amb un termini de temps per evitar taules pendents de set anys. Prevenció serà l’ encarregada 
de custodiar i verificar les taules.  



Es recorda als membres del Plenari que l’ empresa està obligada a donar mascaretes encara. Hi 
ha hagut diversos brots de Covid a la universitat . 

S’ha demanat a la empresa que faci seguiment mèdic a les persones treballadores que utilitzen 
algunes substàncies com metalls pesants segons el decret europeu que les obliga. 

Hi ha un compromís verbal amb el formaldehid però no es fa, tot i que des del servei de salut ens 
diuen que s’està iniciant un protocol de detecció. 

Les revisions es fan però a criteri mèdic han decaigut la espirometria i l’ audiometria. A partir de 
setembre es farà una revisió de salut mental i serà voluntària  

Es recorda que hi ha l’ acord de “Més 58h” que es desconegut per molts treballadors sobretot 
pels que estan inclosos com a malalts greus. 

Es parla de que es canviarà la teulada d’uralita de la primera granja (n’hi ha tres) del Servei de 
Granges .Només es pot canviar una degut al alt pressupost que implica . Hi ha també canonades 
amb amiant que no se sap on son. 

Hi ha un nou pla psicosocial on s’ ajunten col·lectius ( ara mateix es fa formació als SLIPIs) i s’ 
inicia el grup de treball per fer l’ avaluació. La fase d’entrevista englobarà a més persones, a tots 
els SLIPIs 

S’expliquen les denuncies que es van fer sobre la pandèmia i la inspectora va dir que es van 
transferir competències des de sanitat i no entrava a valorar res. 

Hi ha una denuncia per revisar si la representació dels treballadors en el CSS és correcte. Si 
fossin quatre CSS hi haurien molts més delegats de prevenció. 

La petició de no facilitar al delegats sindicals la informació demanada i fer reunions que no estan 
dins del article 14 del CSS on no es deixa anar tampoc als delegats sindicals. 

Es demana que les reunions que no estiguin incloses dins del CSS no hi vagin les delegades de 
prevenció si no són legals. 

Les delegades de prevenció mai han negat la entrada als delegats sindicals sinó que es l’Àrea 
de Prevenció que no  convoquen als delegats sindicals. 

Des de CCOO manifesten que sovint les taules de mesures correctores no es retornen. Una 
mesura de pressió per part de l’ Àrea de Prevenció es no facilitar l’ ajuda als EPIs i això encara 
va en contra de la seguretat dels treballadors. 

 

4.Accés a concursos interns 

Des de GCT s’al·lega que el personal temporal te dret a presentar-se a concursos interns amb 
la modificació de l’Estatut dels Treballadors, que preval per sobre de l’acord signat al 2018. 

Des del CAU diuen que a cap treballador temporal no es denegant l’ accés ara mateix. 

El president recorda que a la UAB el personal indefinit no fix, es pot presentar a concurs intern 
(trasllat i promoció) des de la signatura de l’acord de 2018. A la resta d’universitats públiques no 
existeix aquesta possibilitat.  



A la vegada incideix en que l’acord de conveni que deriva en la Disposició Addicional 18ª redueix 
a molt mínims la contractació temporal, establint només la possibilitat de fer contractes temporals 
inferiors a 6 mesos (que si es prorroguen, automàticament es converteixen en indefinits) o bé, 
contractes d’interinatge sobre plaça vacant o per incapacitat temporal del ocupant del lloc de 
treball 

5.Comissió SLIPi 

Demà s’acaba el termini del primer semestre per elaborar l’estudi de nou model d’SLIPIs que 
havia de presentar gerència. Donat que no han presentat res, es demana canviar de grup 4 a 
grup 3 ja des del Comitè. 

La Comissió explica que també es presentarà un escrit a gerència demanant una reunió urgent, 
i un altre al col·lectiu explicant la situació, ja què ho estan esperant arran de la enquesta 
contestada. 

6.Comissió de TICs 

Des de CCOO es demana que ens reunim abans com a Comitè, per valorar plegats quan dur a 
terme l’assemblea amb els treballadors . 

Des de CAU es diu que si es convoca assemblea no hi podrem donar gaires respostes. Es parlarà 
millor  després de la comissió establerta al setembre. 

 7.Torn de paraula: punt tècnics de laboratori grup 1 

Des de la CGT es diu que els tècnics de laboratori estan classificats com a grup Q i el complement 
L és per tenen perillositat. S’hauria de lluitar per poder fer la equivalència amb la toxicitat i també 
perquè a altres universitats també s’ està fent. 
 
S’ acorda que es parlarà a la reunió de tècnics de laboratori convocada al dia següent. 
 
S’ explica que avui s’ha enviat un email dient que a partir d’ara totes les convocatòries públiques 
(unitat de selecció) es faran per via telemàtica. 
 
S’ acorda el proper Plenari pel 28 de juliol i la Delegada el 20 de juliol del 2022. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Signat :President del Comitè                                                   Signat: Secretària del Comitè 
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